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Geachte leden van de gemeenteraad, 

Op 1 oktober 2021 heb ik besloten tot het verlengen van  cameratoezicht in de 
Willem Loréstraat om de overlast daar te verminderen. Dit cameratoezicht zou 
op 1 oktober a.s. eindigen. Met dit schrijven informeer ik u dat ik besloten heb 
het cameratoezicht met een jaar te verlengen tot 1 oktober 2023. Hierna leg ik 
uit hoe ik tot dit besluit gekomen ben.

Cameratoezicht december 2019 tot oktober 2020
Eerder heb ik besloten tot het inzetten van cameratoezicht in de Willem 
Loréstraat van december 2019 tot oktober 2020. Uit de evaluatie van september 
2020 bleek dat er nog nauwelijks signalen van overlast waren. Hierdoor was het  
niet langer proportioneel om het cameratoezicht voort te zetten. 

Cameratoezicht vanaf mei 2021 tot heden
Uit het gebied kwamen vanaf begin 2021, toen er geen cameratoezicht was, 4 
meldingen van overlast bij het Meldpunt Overlast binnen en heeft de politie hier 
20 keer inzet gepleegd op openbare orde incidenten. Ook heeft de politie 
geadviseerd cameratoezicht in te voeren gedurende de zomermaanden, omdat 
in voorgaande jaren juist in die periode de overlast in het gebied haar piek 
bereikte. Daarom heb ik per 15 mei 2021 wederom tijdelijk cameratoezicht 
ingevoerd tot en met 1 oktober 2021. Dit cameratoezicht is vervolgens in 
september 2022 geëvalueerd. Op basis van deze evaluatie adviseerde de politie 
om het cameratoezicht voort te laten bestaan. Hierop heb ik opnieuw besloten 
om het cameratoezicht te verlengen tot 1 oktober 2022.

Evaluatie cameratoezicht
In september 2022 is bij ons Meldpunt Overlast en bij de politie nagegaan óf er 
nog noodzaak bestaat voor het voeren van cameratoezicht in en om de Willem 
Loréstraat. Bij het meldpunt overlast zijn van 1 oktober 2021 tot 19 september 
2022, in het registratiesysteem, 23 meldingen vastgelegd van ‘sociale overlast’. 
Hieronder vallen onder andere meldingen aangaande overlast van geluid, 
verwarde personen, baldadigheid en drugshandel.



Blad 2

Uit een verzochte bestuurlijke rapportage van de politie blijkt dat er in de 
periode van 1 oktober 2021 tot en met 27 september 2022 er 516 registraties 
zijn aangemaakt in voornoemd gebied. De meerderheid van de 
politieregistraties betrekking hebben op overlast, onder andere ruzie op straat, 
gebruik van alcohol en verdovende middelen, overlast van verwarde personen, 
zwervers en jeugd. Volgens de politie wordt deze overlast veroorzaakt door 
zowel bewoners als bezoekers van het gebied.

Uit deze evaluatie blijkt dat het gezien de ernst en omvang van de overlast 
gewenst is om het cameratoezicht in de Willem Loréstraat te laten 
voortbestaan.

Verlenging cameratoezicht 
In de voorbereiding van dit besluit heb ik wederom de buurt betrokken bij de 
afweging om het cameratoezicht te verlengen. Het Wijkpanel, Stichting 
Vlietvaardig en Stichting Strong ID zijn gehoord over mijn voorgenomen besluit 
tot verlenging en al deze partijen hebben hierop positief gereageerd. Zij achten 
het cameratoezicht op deze locatie wenselijk, maar blijven benadrukken dat 
het tijdelijk van aard dient te zijn. Dit standpunt onderschrijf ik.

Om structureel de overlast in de wijk aan te pakken, werkt de gemeente hard 
aan de uitvoering van het Plan van Aanpak Vlietzone. Hierover rapporteren wij 
periodiek aan uw raad via de rapportage majeure projecten.

Duur verlenging
Mede gelet op het advies van de politie, en het aantal en de aard van de 
meldingen en verstoringen op deze locatie, acht ik verlenging van het 
cameratoezicht voor de duur van een jaar noodzakelijk. Cameratoezicht werkt 
preventief en verhoogt het veiligheidsgevoel. Wel blijf ik de overlast in het 
gebied monitoren. Mocht blijken dat de overlast in het gebied sterk vermindert, 
dan kan ik het besluit tot het voeren van cameratoezicht heroverwegen. 

Informeren gemeenteraad
Het invoeren van cameratoezicht is een bevoegdheid die voortvloeit uit de 
Gemeentewet en de APV en die ik als burgemeester kan inzetten voor 
handhaving van de openbare orde. Gezien uw nauwe betrokkenheid bij de 
realisatie van het Plan van Aanpak Vlietzone, vind ik het echter belangrijk u 
hierover te informeren.

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

Hoogachtend,

mr. S. van Haersma Buma
burgemeester van Leeuwarden.


